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Érkezett : 2012 EH 0 Q.

országgyűlési képviselő
írásbeli választ isénvlő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztek Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ ignylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Gyakorlati kérdések az EU jogszabályaainok változásáról egyes Saimon :iöt k
biztonságilaeSorolását illetően»

Tisztelt Miniszter Úr !

A . napokban. hozzám eljutatott információk al
2011 . december 1 . óta a 1086/2011 rendelet
mikrobiológiai szennyezettségéről szóló. alap
enteritidis és Saimoneíla tiphymurium szene
Sajnos hazánkban jelentős a friss baromfi
kutatások szerint ez eléri a vágott baromfiak
a hazai baromfi állományokban .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat:

állomány k, illetve a hazai friss bús salmonella

baromfi tenyésztőknek illetve vágőhi

	

,hmm ; -
eíla fertőzöttséget gyéríteni, illetve a. fenti két

rmfr ágazatból?
a kormány a fogyasztók biztoq

	

zn,
lurium fertőzésre, lágy, hogy a harsas

a kimutatás, salmonella törzs tipi7.41ás)
rdekeit sem?

Várom megtisztelő válaszát! : .

Budapest;- 2012. február :6 :

17r. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő

címmel .

a kővetkező témában sze li őz fordulni .
Ft (amely módosítása a 207312005 élelmiszerek

leletnek) a friss baromfiban található Salmonella .: .
élelmiszer-biztonsági kritériamnak min ősül,

úsok salínonellákkal való s e n zattsége (fis
3' A-át), és a fenti két salmonella törzs is megtalálható

es s

Mekkora a hazai baromfi
fertőzöttsége?
Milyen segítséget nyújt az állain a
minél hatékonyabban tudják a
salmonella törzset eliminálni a halai b
Milyen hatékony eljárásrenddel tudja
különös tekintettel a S enteritidis és S
laboratóriumi vizsgálatok (salmone
veszélyeztessék az élelmiszer termelők
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